
Referat fra felles menighetsra dsmøte pa  
Solhaug menighetshus torsdag 13.juni 2019 

Fra Lunde og Flåbygd sokneråd møtte: Ragnhild Halden, Harald Omnes, Torunn Næss, Dordi 

Norheim, Borghild H Hanto, Øyvind Andersen og Jostein Vetland.  

Fra Holla og Helgen menighetsråd møtte: Leif Raustøl, Bjørn Sturød, Berit Lia, Tone F Kjeldsen, Lars 

Olav Hegland, Ellen G Nilsen og Helge Skippervold. 

Møtet startet med at vi spiste kveldsmåltid. Harald Omnes ledet møtet. Leif Raustøl åpnet møtet 

med å minne om de tre T-ene: takke, tro og tjene. 

 

Saker vi drøftet: 

Sak 1: Evaluering av forsøksordningen med felles gudstjenester 

Vi luftet både positive og negative sider ved å ha felles gudstjenester i menighetene og var glade for 

de erfaringene vi har fått gjennom forsøksordningen. Organistene var ikke tilstede i møtet, men 

menighetsrådet ble orientert om deres syn på saken. 

Begge menighetsrådene konkluderte med at vi ikke ønsket å sende søknad til bispekontoret om å få 

dette som en varig ordning.  

 

Sak 2: Integrering av våre nye innbyggere 

Borghild Hanto innledet i saken. 

Nomesamfunnet gjør mye bra for de som flytter hit både midlertidig og fast. Likevel er det alltid 

vanskelig å være ny på en plass. Hva gjør vi som er positivt og hva kan vi gjøre bedre? Et godt 

utgangspunkt kan være å bevisstgjøre hverandre på at alle kan gjøre litt - være et medmenneske. 

Det ble satt fram forslag om å invitere andre lag og organisasjoner til et samtalemøte med tema: 

«Hva gjør vi i Nome?» Møtet er tenkt avholdt etter valget høsten 2019. 

Det ble satt ned en arbeidskomité bestående av Borghild Hanto, Øyvind Andersen og en fra Holla og 

Helgen menighetsråd.  

Det kom også innspill om å tenke denne saken i sammenheng med menighetenes diakoniarbeid og 

utarbeidelse av diakoniplan.  

Ref.: Berit Lia 

 


